
GRADIVO ZA 18. SEJO OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRENŠOVCI, ki bo 26.2.2013 
 

Ad/3 
Pregled zapisnika 17. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci 
 
OBČINA ČRENŠOVCI 
Občinski svet 
 
 

Z A P I S N I K 
17. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne,  29.1.2013 ob 17. uri, 

v sejni sobi Kleklovega doma. 
 

 
Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta:  
Štefan Gyurica, Anton Radman, Marija Sever, mag. Marija Horvat, Anton Horvat, Ivan Raj, Dušan Dervarič,  
Dragica Gruškovnjak, Mirko Šernek, Vladimir Žalik, Štefan Krampač, Stanko Bohnec, Bojan Kerčmar in Štefan 
Šarkezi. 
Odsoten:  Jožef Horvat. 
Ostali prisotni: Jožica Cigan, Stanko Lebar in Milena Antolin  - občinska uprava, predstavnika medijev, Andrej 
Bedek (Vestnik) in Simona Roudi (Pomurec.com). 
Ad/1 
Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih 14  članov OS, da je OS sklepčen in lahko nadaljuje  z delom. 
Nato je pod 
 
Ad/2 
predlagal naslednji  DNEVNI RED: 
 
1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 

2. Določitev dnevnega reda 17. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 16. redne, 2. izredne in 4. korespondenčne seje Občinskega sveta Občine 

Črenšovci, 
4. Predstavitev osnutka proračuna Občine Črenšovci za leto 2013,  
5. Tekoče zadeve in 
6. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 

 
Ad/3 
Župan Anton Törnar je podal pregled zapisnika 16. redne seje, ki je bila 21.11.2012, 2. izredne seje, ki je bila 
20.12.2012 in 4. korespondenčne seje, ki je potekala 10.12.2012. 
Člani OS so na podlagi zahtev članov OS, da se pridobijo podatkih o višini ekonomskih cen vrtcev v sosednjih 
občinah in o povprečnem plačilo staršev za vrtec v decembru 2011 in decembru 2012, prejeli podatke v pisni 
obliki. 
 
Dušan Dervarič, član OS, je povedal, da je že na prejšnji seji opozoril, da ga moti znesek naveden v rebalansu 
proračuna za leto 2012  pri sofinanciranju nakupa gasilskega vozila za prevoz oseb za PGD Žižki, saj je bil 
sprejet  sklep OS o višini sredstev v znesku 14.000,00 EUR, v rebalansu pa se predlaga 18.000,00 EUR. Povedal 
je, da še enkrat poudarja, da je bila postavka o sofinanciranju vozila neupravičeno presežena oziroma v nasprotju 
s sprejetim sklepom štev 0320-11/2012-74, ki se glasi: »Občinski svet Občine Črenšovci sprejme amandma s 
katerim se iz podkonta 4208 – Nerazporejeno prenese 14.000,00 EUR  na podkonto 431503 – Nabava opreme 
za PGD na območju občine Črenšovci s sklepom,  da bodo do sredstev v navedenem znesku upravičena vsa 
PGD na območju Občine Črenšovci, ki imajo oziroma bodo imele najmanj štiri desetine uvrščene na Državno 
gasilsko tekmovanje in zagotavljajo 50 % lastnih sredstev za nabavo gasilske opreme. Nabava se izvede izven 
programa nabave gasilske opreme Gasilske zveze Črenšovci.« 
 



Dragica Gruškovnjak, članica OS, je povedala, da ni bila seznanjena s korespondenčno sejo, zato se naj iz 
zapisnika črta kot navedena.   
 
Člani OS so na podlagi zahtev članov OS, da se pridobijo podatkih o višini ekonomskih cen vrtcev v sosednjih 
občinah in o povprečnem plačilo staršev za vrtec v decembru 2011 in decembru 2012, prejeli podatke v pisni 
obliki. 
 
Člani OS so z 12 glasovi za, od 14 prisotnih potrdili zapisnike  16. redne seje, ki je bila 21.11.2012, 2. izredne 
seje, ki je bila 20.12.2012 in 4. korespondenčne seje, ki je potekala 10.12.2012. 
 
Ad/4 
Župan je povedal, da smo se odločili za pripravo dvoletnega proračuna za leti 2013 in 2014.  Določbe 13. a člena 
Zakona o javnih financah občinam omogočajo pripravo in sprejetje proračuna za dve leti, vendar lahko župan 
predloži občinskemu svetu skupaj s predlogom proračuna za naslednje proračunsko leto tudi predlog proračuna 
za leto, ki temu sledi, le znotraj mandatnega obdobja, za katero je občinski svet izvoljen. V primeru sprejemanja 
proračuna za dve leti občinski svet sprejme dva proračuna, za vsako leto posebej. Priprava proračuna za dve leti 
omogoča uveljavitev dolgoročnejšega planiranja proračunskih prejemkov in izdatkov. Dolgoročno planiranje je 
zlasti pomembno pri načrtovanju investicij, ki jih ni mogoče realizirati v enem proračunskem letu, pomembno pa je 
tudi za pridobitev soglasja od Ministrstva za finance k zadolževanju občine, v kolikor bo le-to potrebno. S 
sprejetjem dvoletnega proračuna se prekine tudi pogost način začasnega financiranja proračunskih potreb v prvih 
mesecih, ko proračun še ni sprejet. Osnova za pripravo predloga proračuna za leti 2013 in 2014 je jesenska 
napoved gospodarskih gibanj Urada RS za makroekonomske analize in razvoj. Primerna poraba predstavlja 
primeren obseg sredstev za financiranje z zakonom določenih nalog. Vlada RS je na podlagi drugega odstavka 
11. člena ZFO-1 sprejela dogovor o višini povprečnine za leti 2013 in 2014v znesku 536,00 EUR. Pri izračunu 
povprečnine za leti 2013 in 2014 je upoštevano tudi predvideno zmanjšanje stroškov občine zaradi uveljavitve 
Zakona o uravnoteženju javnih financ (Uradni list RS 40/12 in 55/12 – Odl. US). Predlagani proračun Občine 
Črenšovci za leti 2013 in 2014 določa letni obseg sredstev, ki se bodo uporabljala za financiranje funkcij 
občinskih organov, za izvajanje njihovih nalog in druge namene, ki so opredeljeni z ustavo, zakoni, občinskimi 
predpisi in razvojnimi usmeritvami občine.  
Predstavil je davčne prihodke, ki so planirani v obsegu 2.398.011,00 €. V skladu z določili 14. členom Zakona o 
financiranju občin, ki opredeljuje način izračuna glavarine, ta pa pomeni na prebivalca v državi ugotovljen delež 
dohodnine in drugih občinam odstopljenih davkov za financiranje primerne porabe, predstavlja največjo 
prihodkovno postavko v tej skupini prihodkov dohodnina, kot odstopljeni vir občinam v  višini 2.261.489,00 €. Po 
uveljavitvi Zakona o uravnoteženju javnih financ se je povprečnina občinam v 2. polletju 2012 zmanjšala in 
znašala 543,00 €. Vlada RS je na podlagi drugega odstavka 11. člena ZFO-1 sprejela dogovor o višini 
povprečnine za leti 2013 in 2014 v znesku 536,00 €, kar je za 1,3 % manj kot v letu 2012. Na podlagi odmerjene 
povprečnine smo posrednim uporabnikom občinskega proračuna poslali ustrezna navodila za sestavo finančnih 
načrtov, ki morajo vsebovati zmanjšani obseg financiranja iz proračuna občine za 1,3 %. Davki na premoženje so 
glede na lanskoletno realizacijo in napovedi Ministrstva za finance planirani v obsegu 117.522,00 €, med njimi kot 
največji prihodek izstopa nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča. Prihodek je odvisen od bruto pozidanih 
stavbnih zemljišč oz. od  evidentiranega obsega stanovanjskih površin ter od bruto evidentiranih nepozidanih 
stavbnih zemljišč, kjer ima občina že nekaj let vzpostavljene dobre evidence, prav tako pa je OS na novo 
opredelil tudi vrednost točke nadomestila. Prihodke za NUSZ planiramo povečati  za 3 %, saj je po sklepu OS bila 
za 3 odstotne točke povečana vrednost faktorja za izračun nadomestila.  Ostali davki iz skupine prihodkov 7031 
in 704 so planirani v enaki višini, kot je znašala realizacija v letu 2012. Občina Črenšovci v letu 2013 začenja z 
izvajanjem zelo zahtevnega projekta: Pomurski vodovod - Sistem A. V proračunu so zajete vrednosti iz NRP za 
občino Črenšovci v obdobju 2013 - 2015 za projekt Pomurski vodovod - gradbena dela in zajemajo brez vrednosti 
DDV skupaj 9,617.646,00 EUR, od tega lastna sredstva 553.100,00 EUR in iz kohezijskega sklada EU in 
vodnega sklada 9,064.546,00 EUR. Občina Črenšovci je v letu 2012 vložila prijavo na razpis nepovratnih 
sredstev iz 7. javnega razpisa za Razvoj regij s projektom: Izgradnja nizko-energijskega vrtca v Črenšovcih z 
najavo, da bo s projektom začela in končala v letu 2014. Vrednost projekta je 1,491.335,79 EUR, od tega lastna 
sredstva v višini 1,117.256,79 in sredstva EU – razvoj regij v višini 374.079,00 EUR. 
Člane OS je seznanil,  da je Občina Črenšovci bila uspešna tudi na razpisu Ministrstva za infrastrukturo in prostor 
za pridobitev nepovratnih sredstev, ki se namenjajo za energetsko sanacijo objektov v lasti občine in sicer za OŠ 
Bistrica. Projekt zajema ureditev ogrevanja s toplotno črpalko, ureditev fasade in menjavo oken. Vrednost 



projekta znaša 304.586,24 €, projekt je 3-letni z naslednjo dinamiko izvedbe in koriščenja 83 % deleža 
sofinanciranja MIP RS; 
Predstavil je investicijske odhodke in transfere v okviru konta 42 in 43 in v načrtu razvojnih programov za vsako 
investicijo posebej, vključujoč predvideno in doseženo dinamiko izvedbe z opredeljenimi viri. Skupno je na 
odhodkovnih postavkah predvidenih za leto 2013 3.401.356,00 €, in za leto 2014 5.556.613,00 €. Obseg 
investicijskih odhodkov je bistveno višji glede na preteklo in predpretekla leta, je pa povezan investicijo izgradnje 
vodovoda.  
Predstavil je tudi predlog rezervacije, ki se lahko oblikuje v navedeni višini zaradi zakasnitve transfernih 
prihodkov, ki so glede na plan leta 2012, ob koncu leta praktično izpadli. Po zagotovilih resorjev bi se naj 
realizirali letos. Rezervacija bo prioritetno namenjena investicijski porabi, za katere namene je še odprto saj so še  
najpomembnejše kandidature za sofinanciranje investicijskih projektov odprte. Šele z dokončanjem kandidacijskih 
postopkov bo OS sredstva razporejal bodisi v okviru rebalansa ali posebnih sklepov. Tudi v fazi obravnave je 
možno opredeliti namembnost porabe.  
Bil je mnenja, da je, generalno gledano, predlog proračunov 2013 in 2014 korektno pripravljen, da pa je 
realizacija odvisna še od mnogih zunanjih dejavnikov. 
Predlog proračunov za leto 2013 in 2014 bodo obravnavali odbori OS po 8. februarju. 
 
Ad/5 
Župan je predstavil projekt rekonstrukcije lokalnih cest in javnih poti v naselju Gornja Bistrica s katerim se občina 
prijavlja na 5. javni razpis za izbor operacij iz prednostne usmeritve »Razvoj obmejnih območij s Hrvaško« v 
okviru Operativnega programa krepitve regionalnih razvojnih potencialov za obdobje 2007-2013, razvojne 
prioritete »Razvoj regij«. 
 
Štefan Gyurica, član OS, je povedal, da ne dvomi, da ta investicija ne bi bila potrebna, vendar pa sprašuje ali bi 
bilo možno, da bi prijavili na razpis tudi kolesarsko stezo med Črenšovci in Bistrico in tako varno za kolesarje in 
pešce povezali ti dve vasi oziroma nekdanji krajevni skupnosti. 
 
Župan je pojasnil, da v razpisu ni sofinanciranja kolesarskih stez zato se s predlaganim projektom ne moremo 
prijaviti na ta razpis. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je potrdil, da v tem razpisu kolesarske steze niso predmet sofinanciranja in bil mnenja, 
da bi bilo potrebno pristopiti k ureditvi lastništva zemljišč  kjer bo potekala trasa kolesarke steze. Idejni projekt je 
potrebno imeti pripravljen na morebitni razpis za tovrstne projekte. 
 
Dušan Dervarič, član OS, je predlagal, da si v proračunu za letošnje leto zagotovimo sredstva za odkup zemljišč. 
Soglaša, da imamo pripravljen projekt  gradnje kolesarske steze na relaciji Črenšovci -  Bistrica za kandidiranje 
na morebitne razpise. 
 
Marija Sever, članica OS, je bila mnenja, da bi se to urejalo v okviru programa komasacij in povedala, da je  po 
pripovedovanju starejših občanov  bil ob tej cesti drevored, tako, da je vprašanje kako daleč je privatno lastništv.o  
 
Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-17/2013-116: 
Občinski svet Občine Črenšovci potrjuje dokument identifikacije investicijskega projekta »Rekonstrukcija 
lokalnih cest in javnih poti v naselju Gornja Bistrica«, s katerim se Občina Črenšovci prijavlja na 5. javni 
razpis za izbor operacij iz prednostne usmeritve »Razvoj obmejnih območij s Hrvaško« . 
 
Ad/6 
Štefan Gyurica, član OS, je povedal, da je zimska služba ob zadnjem sneženju delo na cestah in pločnikih dobro 
opravila, ima pa pripombo na čiščenje pri vaškem domu v Trnju, kjer ni bilo očiščeno in je zaradi tega bilo tudi 
otežkočeno parkiranje  za zaposlene v zadrugi Pomelaj, ki uporablja prostore vaškega doma. Mnenja je, da 
čiščenje javnih površin v občini  po koncesijski pogodbi mora opravljati koncesionar kot koncesijsko dajatev. 
Predlagal je, da bi občina kupila frezo, s katero bi se lahko npr. na pokopališčih in drugih manjših javnih 
površinah odstranjeval sneg. Tudi za druge koncesionarje, ki jim je s strani naše občine podeljena koncesija, ni 
prepričan, da izpolnjujejo svoje obveznosti do občine. 
 



Župan je povedal, da se namerava kupiti freza. Na pokopališču v Črenšovcih, kjer je bil opravljen pogreb, je sneg 
očistil koncesionar za pogrebništvo.  
 
Dragica Gruškovnjak, članica OS, je povedala, da se ne strinja, da so pločniki bili dobro očiščeni, saj pločnik na 
Srednji  Bistrici proti kantini ni bil očiščen. Bila je mnenja, da pri urejanju in izgradnji kolesarske steze Črenšovci – 
Bistrica ne moremo čakati na komasacijo, kajti komasacija še najbrž nekaj časa ne bo realizirana. Predlagala je 
traso na desni strani, ker je tu manj lastnikov. Potrebno je opraviti geodetski posnetek in pristopiti k odkupu 
zemljišč, kajti skrajni čas je, da se pristopi k investiciji. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da so v Žižkih pokopališče od snega očistili svojci pokojne in apeliral, da se 
poskrbi za čiščenje v primeru pogreba. 
 
Anton Radman, član OS, je povedal, da je na Srednji Bistrica bila počena vodovodna cev in je vodovodar prišel 
popravljat komaj po 36 urah, v tem času pa je izteklo na stotine kubikov pitne vode. To se mu ne zdi prav. 
Občinska uprava bi morala bolj nadzirati delo koncesionarjev in izpolnjevanje obveznosti iz koncesijskih pogodb. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je predlagal, da bi občina ustanovila komunalno podjetje, ki bi opravljalo komunalna 
dela. Najbrž bi bilo ugodnejše tudi s finančnega vidika.  
 
Župan je povedal, da je že razmišljal o ustanovitvi javnega podjetja vendar praksa v drugih občinah glede 
finančnega poslovanja dobra.  
 
Mirko Šernek, član OS, je podal pripombo, da ni bil očiščen sneg na parkirišču pri nogometnem igrišču v 
Črenšovcih, zato so imeli starši probleme ob parkiranju oziroma prevozu učencev v šolo in iz šole. 
 
Bojan Kerčmar, član OS, je predlagal, da bi glede na to, da se zadnje čase pojavlja več vlomov na območju 
Črenšovec, namestili v centru vasi video nadzor, v kolikor je to možno glede na zakonodajno regulativo. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je predstavil predlog sofinanciranja zaključnih del na poligonu »Jame« in uvrstitev 
investicije v proračun občine. Prav tako je predstavil predlog za sofinanciranje namakalnega sistema na igrišču 
NK Bistrica, ki se tudi naj vključi v proračun občine. 
 
Župan je predlagal, da se glede na potek sprejemanje proračuna, predlogi predstavijo na odboru za proračun, 
finance in gospodarske dejavnosti katerega član je. Na odboru bo sprejeto stališče o predlogih in posredovano na 
seji OS. 
 
Dušan Dervarič, član OS, je prosil za pojasnilo zakaj je v gradivu proračuna Načrt razvojnih programov Občine 
Črenšovci za obdobje 2012-2015, če smo pa v lanskem letu sprejeli Razvojni program Občine Črenšovci 2012 – 
2017. 
 
Župan je pojasnil, da proračun mora vsebovati tudi načrt razvojnih programov, ki je podrobno razdelan tako glede 
financiranja kot glede terminskega plana in je usklajen s sprejetim razvojnim programom, ki je temeljni dokument 
občine, s katerim se načrtuje in zagotavlja trajnostni razvoj in je podlaga za pripravo in izvedbo projektov občine. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da je s strani sveta staršev Osnovne šole Prežihovega Voranca Bistrica bil 
posredovan na občino predlog za ureditev varnih poti in sprašuje zakaj ni bil predlog uvrščen v obravnavano na 
seji OS. 
 
Župan je povedal, da bo predlog posredovan Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu in preko tega 
organa bo OS seznanjen s stališčem sveta. Ne prakticira, da bi vse pobude in predloge občanov obravnaval 
občinski svet  ampak za to pristojni organi OS.. 
 
Štefan Gyurica, član OS, je pohvalil urejenost centra  za zbiranje ločenih frakcij ob čistilni napravi na Srednji 
Bistrici in pristop tam zaposlenega do občanov.  Odločitev glede lokacije je bila pravilna in občani zbirni center 
koristijo in nanj vozijo ločene odpadke.   



Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da bi za to, ker krajani Srednje Bistrice niso nasprotovali lokaciji, kot 
v drugih vaseh, morali biti deležni preplastitve ceste, od republiške ceste (križ pri Horvatovih), skoz vas do 
trgovine ter naprej  po funduših do pokopališča na Srednji Bistrici, kjer naj bi se uredilo tudi parkirišče. 
 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan, je župan sejo zaključil ob 19.20 uri. 
Seja je posneta z diktafonom in shranjena  na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 
 
 
Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                         Anton TÖRNAR, župan 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


